
PROTOKOL Nt X)(XVI|201'3

z Sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 18 paZdziernika 2013 roku
w Sali Konferencyinej Urzgdu Gminy Rybno pod przewodnictwem

Pana Mariana Ligmana - Przewodnicz4cego Rady Gminy

Obrady rozpoczgto o godz.10:00, zakoriczono o godz.14:30

Stan osobowy Rady - 15 radnych.

W obradach zgodnie z listE obecno6ci uczestniczylo 14 Radnych.

- lista obecno6ci stanowi zal4cztik do protokolu.

- nieobecny : Radny Pan J6zef Maciejewski

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1. Pan Edmund Ligman - W6jt GminY
2. Pan Miroslaw Karbowski - Sekretarz Gminy
3. Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy
- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu.
4. Pan Tomasz Wggrzynowski - Radny Powiatu Dzialdowskiego

5. Soltysi
5. Mieszkaicy w osobach: Panowie Daniel Ligman, Boguslaw Muraszko, Marek

Fronckowiak, Roman Jaroszewski, Rafal Gniazdowiski, Sylwester Kasprowicz,

Arkadiusz Krupinski.

Ad. 1i 2.

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

obrady XXXVI sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Marian Ligman
przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych. Nastgpnie stwierdzil,

2e po sprawdieniu iisty obecnoSci, na sali znaiduje sig 14 Radnych, co stanowi

kworum niezbgdne do podejmowania prawomocnych uchwal'

Ad.3. Ustalenie porz4dku obrad.

Porz4dek obrad
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocnoSci obrad.
3. Ustalenie porzEdku obrad.
4. Przyjpcie protokolu z XXXV sesji Rady Gminy Rybno.
5, Spriwozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.

6. Informacja o realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2013 roku:
1.) stanowiiko z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie

realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2013 roku.
7. Infoimacja W6jta Gminy o wynikach przeprowadzonej analizy o6wiadczeri

maj4tkowych.



S.Informacia Przewodniczqcegg Rady Gminy o wynikach przeprowadzonej
analiry o6wiadczefi majEtkowych Radnych naay Crniny,
9.Informacja o stanie realizacji zadai o5wiato*y.h G-irry Rybno w roku
szkolnym2012/20113.
10. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2013 rok,
2) uchwalenia rniejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno
w obrgbie geod,ezyjnym Zabiny, czg5d A,
3) zamiany nieruchomoSci,
4) upowa2nienia w6jta Gminy Rybno do ustalenia cen i oplat za korzvstanie z
obiekt6w i urz4dzef, t|ytecznosci pubricznej jednostek organizacyjnych Gminy
Rybno,
5)'ozpattzenia skargi na dzialalno6i W6jta Gminy Rybno.
11. Wolne wnioski i zapytania.
12. Zamknigcie obrad.

Przewodnicz4cy przedstawil porz4dek obrad, kieruj4c zapytanie o propozycjg
zmiany porz4dku obrad.
W sprawie porz4dku obrad glos zabierali:
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman wni6sl o wprowadzenie do porzqdku obrad w
pkt 1Q jako ppkt 1 projektu uchwaly w sprawie zmiany Wieioletniej prognozy
Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020 oraz zmiany projektu uchwily *
sprawie upowa2nienia w6jta Gminy Rybno do ustalenia cen i oplat za korzvstanie z
obiekt6w i urz4dzefi u2ytecznosci publicznej jednostek organizacyjnyctt c-iny
Rybno na projekt uchwaly w sprawie powierzenia W6jtowi Chiny nybnl
uprawnieri do ustalenia wysokosci cen i oplat za korzystanie z obiekt6w i'trz4d,zefr
u2yteczno5ci publicznej Gminy Rybno.

wobec zgloszonego wniosku Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie
porz4dek obrad.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecn-o6ci 14 Radnych, jednoglo3nie 14 glosami ,,2a,, przyjgla porz4dek obrad
)OO(VI sesji Rady Gminy.

w zwi}zku z powyizszym po otwarciu sesji i przedstawieniu porz4dku obrad oraz
jego zmian, ustalono porzadek obrad sesji, kt6ry po zmianach bgdzie obeimowal:

4. Przyjgcie protokolu z XXXV sesji Rady Gminy Rybno.
5. Sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.
6. Informacia o realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6lrociu 2013 roku:
1) stanowisko z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie
realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2013 roku.
7. Informacja w6jta Gminy o wynikach ptzeprowadzonej analiry o6wiadczei
majltkowych.
S.Informacja Przewodnicz4cego Rady Gminy o wynikach przeprowadzonej
analizy o6wiadczeri majqtkowych Radnych Rady Gminy.



9.Informacja o stanie rearizacji zadafi oswiatowych Gminy Rybno w roku
szkolnym2OT2/2013.
10. Podjgcie uchwal w nastgpuj4cych sprawach:
1) zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na rata 2013-2020,
2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2012 rok,
3) uchwalenia miejscowego_ planu zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno
w obrgbie geodezylnym2abiny, czgs( A,
4) zamiany nieruchomoSci,
5) powierzenia w6jtowi Gminy Rybno uprawniei do ustalenia wysokosci cen i oplat
zakotzystanie z obiekt6w_i lr,z4dzefr vZyteczno5ci publicznej Gminy Rybno.
6) rozpatrzenia skargi na dzialalno6C W6jta Gminy Rybno.
1L. Wolne wnioski i zapytania.
12. Zamknigcie obrad.

Ad,.4.Ptzyjgcie protokolu z XXXV sesji Rady Gminy Rybno.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z
XXXV sesji Rady Gminy.
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji. pan Marian Ligman -
Przewodniczlcy Rady poddal pod glosowanie protok6l z XXXV sesji Rady Giriny:

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 14 Radnych, jednoglo6nie glosami:
-74 -,pa",
- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrrymujqcych sig"
protok6l z XXXV sesji Rady Gminy przyjgla.

Ad.5. Sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesyjnej W6jta Gminy Rybno.

sprawozdanie z dzialalnosci z dzialalnosci migdzysesyjnej w6jta Gminy Rybno za
okres od dnia 26 czerwca 2013r. do dnia 18 paldziernika 2013 r. przedstawil w6jt
Gminy - Pan Edmund Ligman.
Niniejsze sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.6. Informacia o realizacji bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2013 roku:
1) stanowisko z kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie
realizacii bud2etu Gminy Rybno w I p6lroczu 2013 roku.

w sprawie informacji o realizacji bud2etu Gminy Rybno za r p6hocze 2013 roku
zabral glos Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej - irunlu., Fafinski, przedstawiaj4c w
tym zakresie stanowisko Komisji Rewizyjnej.
stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania bud2etu Gminy Rybno za I
p6fuocze 2013 roku stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.7. Informacja w6ita Gminy o wynikach ptzeprowadzonej analizy o6wiadczerl
maj4tkowych,



w imieniu w6jta, informacjg o wynikach przeprowa dzonej analizy oswiadczeri
maj4tkowych przedstawil Sekretarz - pan Miroslaw Karbowski.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.
S.Informacja PrzewodniczQcego Rady Gminy o wynikach przeprowadzonej
analizy o6wiadczerl maj4tkowych Radnych Rady Gminy.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman przedstawil informacje o wynikach
przepr ow adzonej analizy oSwiadczeri majqtkowych Radnych.
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Ad.9.Informacja o stanie realizacii zada6 oswiatowych Gminy Rybno w roku
szkolnym2072/2073.
Informacjg o stanie rcalizagi zadaf oswiatowych Gminy Rybno roku szkolnym
2012/ 2013 przedstawil Sekretarz - Pan Miroslaw Karbowski
Informacja stanowi zal4cznik do protokolu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil 10 min. ptzerwg, podczas kt6rej obrady
Rady opu6cil Radny Pan Marian Granica. Stan osobowy Rady po przerwie liczy 13
Radnych.
Przewodnicz4cy Rady powr6cil do realizacji porz4dku obrad.

10. Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:
1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowei Gminv Rybno na lata 2013-2020
Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie poprosil o zabranie
glosu Skarbnik Gminy Pani4 Zdzislawg Kanicz.
Skarbnik Pant Zdzislawa Kanicz poinformowala, Le w dziale pomoc spoleczna na
postawie decyzii Wojewody Warminsko-Mzaurskiego zwigksza sig dochody i
wydatki o kwotg 127 859 000,69 zl oraz w dziale Rolnictwo i lowiectwo zwigksza sig
dochody i wydatki w wysoko5ci "159 245,09 zl na zwrot podatku akcyzowego
zawartego w cenie oleju napgdowego. Kwota dochod6w i wydatk6w bieZ4cych
ulega zwigkszeniu o kwotg 287 104,09 zl.
Dochody og6lem wynosii bgd4 27885043,69 zl, w rym dochody biei1ce
24'1,08 486,6921. Nie ulegajq zmianie dochody maj4tkowe, kt6re wynosz4
3 776 557,00 zl.
Wydatki og6lem wynosz424712460,M zl.W tym wydatki bieZqce - 2256241,4,04 zl.
Wydatki maj4tkowe nie ulegaj4 zmianie i wynosz4 2-LS} 046,80 zl.
Przychody wynosz4 1 015 000.00 21. Rozchody wynosz4 41.87 S82,BS zl. planowana
kwota dlugu na koniec 2013 roku wynosi 4 81,4 256,L9 zl.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly. Wobec
braku glos6w Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i poddal projekt uchwaly pod
glosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na
lata2013-2020.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, iednoglo5nie glosami:
-73 - ,,2a",



- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XXXVI/50/f3 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy
Finansowej Gminy Rybno na lata 2013-2020.
Uchwala stanowi zal4czrik do niniejszego protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2013 rok

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie poprosil o zabranie
glosu Skarbnik Gminy Pani4 Zdzislawg Kanicz.
Skarbnik Gminy Pani Zdzislawa Kanicz poinformowal , Le w zal4czriku
przedsigwzigcia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zwigksza sig dochody biel4ce
o kwotg 2100,00 zl w 2013 roku, a zmnieisza o 2'1.00,00 zl w 201,4 roku na realizacjg
projektu z Programu Operacyjnego Kapital Ludzki pn. ,,Szkola r6wnych szans".
Ponadto dokonuje sig zamian:
Dzial 010 Rolnictwo i lowiectwo
Zwigksza sig dochody i wydatki w wysoko6ci I59 245,09 zl z przeznaczeniem na
zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napgdowego
wykorzystywanego do produkcji rolrrel przez producent6w rolnych oraz pokrycie
koszt6w postgpowania poniesionych przez Gming na podstawie Decyzji Wojewody
Warmirisko-Mazurskiego Nr 245/ 2013 z drla 1,6 paldziernika 201,3 r .

Zwigksza sig wydatki majqtkowe w wysoko3ci 2 000,00 zl na zadanie inwestycf ne
pn. ,,Rozbudowa kanalizacji sanitarnej Zad,anie 2Tuczki-Koszelewy oraz rozbudowa
wodociEgu wiejskiego w Koszelewach" z uwagi na zmiang sposobu ustalania oplaty
za przyl1cza energetyczne do planowanych pompowni 6ciek6w w miejscowo5ci
Tuczki - Koszelewy.

Dzial 756 Dochody od os6b prawnych, od os6b fizycznych i od innych jednostek
nieposiadaj4cych osobowo6ci prawnej oraz wydatki zwi4zane z ich poborem.
Dokonuje sig zwigkszenia dochod6w w wysoko5ci 5 000,00 zl z tytulu wplyw6w z
oplat za wydawanie zezwolerT na sprzedaL alkoholu.

Dzial 801 O6wiata i wychowanie
Dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami wydatk6w bie24cych w rozdziale
,,Szkoly Podstawowe" w wysokoSci 3 600,00 zl na zakttp pomocy naukowych,
dydaktycznyctL ksi42ek, zakup uslug remontowych i zakup uslug pozostalych.
Zmniejsza sig plan wydatk6w inwestycyjnych - zadanie pn. ,,Remont pokrycia
dachu Szkoly Podstawowej w Rumianie" w wysokoSci 400,01, zl do wysoko6ci
wykonania.

Dzial 857 Ochrona zdt owia
W rozdziale,,Przeciwdzialanie alkoholizmowi" dokonuje sig przeniesienia
wydatk6w bie24cych migdzy paragrafami w wysokoSci 3 300,00 zl na zakup uslug
zdrowotnych i zakup uslug pozostalych.
Z wplyw6w za wydawanie zezwolefi na sprzedaZ alkoholu zwieksza sig wydatki
bie24ce na zakup material6w i wyposaZenia w wysoko6ci 5 000,00 zl.



Dzial 852 Pomoc sPoleczna
zwigksza sig dochody i wydatki w wysokosci 1,42106,00 zl na podstawie Decyzji

wojewody warmirisko-Mazurskiego Nr 241/2013 z dnia'[,4 paadziernika 2013r. i Nr

2$:/ 2019 z dnia !7 pa1dziernika 2013 r. z przeznaczeniem na pomoc finansowE na

podstawie rz4dowego programu wspierania os6b uprawnionych do, Swiadczenia

pielggnacylnego, ni wyplatg zasilk6w i dofinansowanie wyplat zasilk6w

okresowych.
zwigksza sig wydatki biez4ce w rozdziale ,,Dodatki mieszkaniowe" w wysokosci

6 000,00 zl na wyplaty dodatk6w mieszkaniowych.
Dokonuje sig przeniesienia wydatk6w migdzy paragrafami w rozdziale 

^.uslugi
opiekurlcze i specjalistyczne uslugi opiekuflcze" w wysoko6ci 5,500,00 zl z

prreznaczeniem na wynagrodzenia z tytulu um6w-zlecef dla opiekunek'

Dzial 853 Pozostale zadania w zakresie polityki spolecznej

Zvigksza sig dochody i wydatki w kwocie 2 100,00 zl (Srodki z UE i B,ud2etu

laristwa) z przeznacze iem na realizacjg projektu z Programu operacyjnego Kapital

Ludzki - wyr6wnywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakosci uslug

edukacyjnyih swiadczonych w systemie oswiaty pn' ,,Szkola r6wnych szans'-'- 
^ .

ookonuje sig przeniesienia wydatkow migdzy paragrafami w wysokosci 1 500,00 zl

na zakup material6w i wyposaZenia.

Dzial 854 Edukaryjna opieka wychowawcza
Zwigkszasig wydatki wwysokosci 1 000,00 z! z przeznaczeniem na dofinansowanie

pomocy maieriilnel dla uczni6w - stypendia (20% ud'zialu wlasnego)'

Dzial9?{ Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego

lrr i"i"ru sig wydatki bie24ce w rozd.ziale ,,pozostala dzialalno1(" w wysokosci

4 00g,g1. z! z matefial6- i wyposa 2enia, zakup uslug remontowych Swietlic

Wieiskich.

Dzial 926 Kultura fizYczna i sPort

Y,l rczdziale ,,Obiekty sportorare" dokonuje sig przeniesienia migdzy paragrafami

wydatk6wbieZ4cych'wwysoko6ci3000,00z|zprzeznaczeniemnat6Lneop|atyi
skladkiwOSiRwrYbnie.
W wydatkach inwestYcYjnYch -
sportowego w RYbnie" zmnieisza
wykonania.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyt dyskusjg nad projektem uchwaly'

Glos w dyskusji zabierali:
pan Boguslaw-Muraszko powiedzial: ,, przed chtoilL ustyszalem, 2e uchtualili6cie bud2et

do roku 2020."
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman wyia6nil; ,, to iest Prognoza

urieloletnia. , ."
pan Boguslaw Muraszko powiedzial: ,,na bazie dokumentu ,,planozuanie ilt.zlestycji

Gminy iybno na nou)e prognozotoanie perspektytoy fnansotoej na lata 20L4-2020", czy to

byto iyskltozoane zu gronie Rady? Kto jest autorem tego planu? Moim zdnniem sq tu peztne

zadaniu pn. ,,Remont i przebudowa stadionu

sig plan w wysoko6ci 4 590,08 zl do wysoko5ci



zagadnienia, kt6re uarto by poddat dyskusji i zzoeryfkouat. Jest tu inuestycia typu

,,zagospodarowanie terenu nad jeziorami Rumian i Zarybinek. Nie ma natomiast moury

chotby o jeziorze Grqdy. Tereny nad tym jeziorem ulegajq degradacji Ktoi tu zuypisuie, ie na

skatepar zo Rybnie daje sig').50 000,00 zt, kiedy mo2na by tg kzootg przeznaczyi na gospodarlel

odpadnmi. Nie ma mouy o tym, aby pom6c biednym dzieciom. Styszeli6cie Paftstzrto ur

sprawozdaniu o toyniku przecigtnym, je2eli nie poni2ei przecigtnych wynik6u' ut nauce'"

Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, pytatem, czy Pafiska

toypotoiedl dotyczy zmian u budiecie Gminy Rybno na 2013 rok? Pan natominst m6zpi o

Prognozie Wieloletniej nn 2012 rok. Wobec tego proponujg, aby Pariski gtos przesun4( do

a,olnych unioskittt."
Pan Boguslaw Muraszko powiedzial: ,, czy byty dyskusje nad tym dokumentem? "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,prognoza utieloletnia

wynika z potrztb, kt6re istniejq u naszej gminie. . ."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,Pairski gtos idzie ru kierunku

obra2ania o,zuiaty rrt naszej gminie. le^eli uyniki sq ponad przecigtnT krajorcq - to tog Pana

jest staby utynik? Niech Pan nie obra2a nas rodzic6trt, bo ie2eli utynik jest po ztty2ej 

'redniejkrajowej, a Pan m6tui o przecigtnoici jest to obraianie" .

Pan Boguslaw Muraszko powiedzial: ,,nie mialem zamiaru obraiai kogokolzoiek."

Sekretarz Gminy - Pan Miroslaw Karbowski powiedzial:,, uracajqc do tematu

oituiaty - 24 % to 
'rednia 

krajoua, czyli caty ktaj jest zo takiej, ink Pan to m6zoi ,,zapaici" '

Wigcej pytan nie wniesiono w zwi4zku z tym, Przewodnicz4cy zamknql dyskusjg i

poddal projekt uchwaly pod glosowanie.
ilada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, jednoglo6nie glosami:
- 13 - ,,2a" ,
- 0 - ,rptzeciw"
-0 - ,,wsfizymujqcYch sig"
podjgla uchwalg Nr XXXVI/5{13 w sprawie zmian w budZecie Gminy Rybno na

2013 rok.
Uchwala stanowi za!4czrik do niniejszego protokotu.

Pizewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie w sprawie proiektu

uchwaly wyja6nierl udzielil W6jt Gminy Pan Edmund Ligman.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Wobei braku glos6w Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i poddal projekt uchwaly

pod glosowanie w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego gminy Rybno w obrgbie geodezyinym Zabiny, c2966 A.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecnoSci 13 Radnych, jednogloSnie glosami:
-73 - ,,2a",
- O - ,,przeciw"
-0 - ,;wstrzymui4cych sig"



podjgla uchwalg Nr XXXVI/S![3 w sprawie uchwalenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego gminy Rybno w obrgbie geodezyinym Zabiny,
czg36. A.
Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

4) zamiany nieruchomoSci

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie w sprawie projektu
uchwaly wyjaSnierl udzielil W6jt Gminy Pan Edmund Ligman.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Wobec braku glos6w Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i poddal projekt uchwaly
pod glosowanie w sprawie zamiany nieruchomoSci.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, iednoglo6nie glosami:
'13 - ,rza" ,
-0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wsttzymuiqcych sig"
podjgla uchwalg Nr D(XV/53[3 w sprawie zamiany nieruchomo6ci
Uchwala stanowi zal4cnik do niniejszego protokolu.

5) powierzenia W6jtowi Gminv Rybno uprawnieft do ustalenia wysoko3ci cen i
oplat za korzystanie z obiekt6w i urzqdzei u?vteczno6ci publicznei Gminy Rybno

Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Nastgpnie w sprawie projektu
uchwaly wyjaSnierl udzielil Sekretarz Gminy Pan Miroslaw Karbowski.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,podeimujqc takq uchzuatg daje sig W6jtoai
przyztoolenie na ustalanie cen. LJzt a2am, ie pouinien byt przygotouany ramoztly cennik i
dopiero ttt6ztt czas daf takie przyztrtolenie."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,trudno iest dzisiaj narzucit

odpowiedniq staukl, ponietLra2 kaida miejscoruol6 ma inn4 specyflq. Ceny bpd4 ustalane z

osob4, ktdra zarzqdza danym obiektem. Pros4 o podjgcie ucfuoaty."

Wigcej pytan nie wniesiono w zwi4zku z tyrn, Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i
poddal projekt uchwaly pod glosowanie.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, glosami:
-'t0 -,,2a",
- 2 - ,,ptzeciw"
- '1.. - ,,wstrrymuj4cych sig"
podjgla uchwalg Nr XXXVI/SaI3 w sprawie powierzenia W6jtowi Gminy Rybno
uprawnierl do ustalenia wysoko6ci cen i oplat za korrystanie z obiekt6w i
urz1dzefi u|yteczno6ci publicznej Gminy Rybno
Uchwala stanowi zal4czrik do niniejszego Protokolu.



6) rozpatrzenia skargi na dzialalnoSd W6jta Gminy Rybno.
Przewodnicz4cy Rady odczytal projekt uchwaly. Poinformowal, 2e otrzymal projekt
uchwaly wtaz z uzasadnieniem. Nastgpnie udzielil glosu Przewodnicz4cemu
Komisji Rewizyjnej Panu Janowi Fafiiskiemu.
Radny Pan Jan Fafifski wyjaSnil, 2e posiedzenie Komisji Rewizlnej w niniejszej
sprawie odbylo sig L paLdziernika bieZqcego roku. Komisja zapoznala sig z
materialem przedstawionym w tej sprawie m.in. zapoznala sig z protokolami z

zebrarl wiejskich w Rumianie, wyja6nieniami Pana Marka Wilbrandta - pracownika
Urzgdu Gminy Rybno oraz przeprowadzila oglgdziny spornej drogi. Nastgpnie
odczytal tre6d uzasadnienia (uzasadnienie stanowi zal4cznik do uchwaly).
Po czym Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman otworzyl dyskusjg nad
projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,,prositem Pana Przetoodniczqcego, aby

Radni zostali zapoznani z dokumentacjq. W skardze Pan Krupirtski opierat sig na uielu
dokumentach m.in. protokotach z zebrari zuiejskich tu Rumianie. Moja proiba, ahy Rndn miala

moilitooSi zapoznania sig z tymi dokumentami."
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman odpowiedzial: ,,spraura zostala

skierouana do Komisji RezLrizyjnej, 2eby zttniklitoie sig z t4 skargq zapoznata, Komisia udala

sig to teren u celu ustalenia stanu faktycznego. leieli chodzi o zas6b topaz Krupirtski
dysponuje uieloma dokumentami dotyczqcymi sknrgi i sq to dokumenty wieloletnie. Nie
mniejszym zasobem dokumentdzu dysponuje Gmina Rybno. Jeieli ktoi z Radnych byl
minteresotLtany stanem faktycznym, m6gl udat sig do referntu w Urzgdzie Gminy i zapoznat

sig z tre1ciq dokument1tu. Ja nie czutem sig tu obozoi4zku robii kserokopie wszystkich

dokument6u, kt6re posiada Gmina i przekazyzoat do Rady. Dzisial zaimujemy sig

rozpatryuaniem zasadnoici zlo2onej skargi, a nie rozpatrytoaniem kategoii drogi gminnej'

Jeieli przyjdzie nam rozpatrywat. sprauy drogi, to kaidy z Radnych ma drogg otutartq, aby

zapoznat sie z dokumentacjq, kt6ra jest u zasobach Ur4du Gminy."
Radny - Pan Jan Fafiriski powiedzial: ,, Komisja zapoznatn sig z protokolami z zebraft

uiejskich tu Rumianie od 2002 roku."
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial;, Zeby sprazoa nie wracata iuL, to zasadnym

byloby, aby przed podjgciem uchtualy osoba, kt6ra uniosta skargg miala mo2litoo6t
tuypoutiedzenia sig."
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial:,, obecno66 Pana Krupifiskiego
na dzisiejszej sesji jest utyrazem mojej obietnicy. Obiecalem, ire Pan Krupiy'tski zostanie

zaproszony, to ruypelnilem sru6j obotuiqzek. Czy Pan Krupiriski ma co6 nouego do zoniesienia

rt) sprnutie tej skargi?, to prosz? o zajgcie glosu a jeieli nie, to nie."
Pan Arkadiusz Krupirlski powiedzial: ,,jestem trochg zdzituiony, bo zostatem zaproszony

na sesjg, tymcznsem Pan uymagn , abym uni6st coi nouego. Mam zuiele nolueSo' Natomiast

nie zoiem na jakiej podstatuie prawnej Pan utytoodzi stuoie 2qdanie. Mam prattto

ustosunkouat sig do tego, co tu zostato pouiedziane przez Przetoodniczqcego Komisji

Rewizyjnej, a nie tylko tr4lkona( Pana 27danie, abym muoit tylko rzeczy noue. Stare rzeczy

sq tutaj poruszane rct taki spos6b, 2e stuchnm tego z wielkim zdzitoieniem. Wobec tego, je6li

Pan pozzooli, to skorzystam z tego, 2e zostatem zaproszony i ztt zutiqzku z tym zabiorg ghs to
odnicsieniu da tej sknrgi, ale nie uypelniajqc tego 24danie, abym uni6st rzeczy nozoe. leili
Pan znajdzie tak4 podstatug, to prosze o udotoodnienie mi, ie muszg to zrobi6. Pan peunie



por1oluje sig na to sttuierdzenie kortcotpe ut uzasadnieniu, 2e muszg podnieSi rzeczy noute, bo

inaczej skar ga zostanie nieut ozglg dniona. "
Przewodniczqcy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, zadalem Panu pytanie, a

nie iqdanie. Zobouiqznlem sig, ire Pan bgdzie obecny na tej sesii. Nikt nie potoiedzial, ire nie

udzieli Panu gtosu, tym bardzicj ja, jako Przezuodniczqcy, natomiast chcialem Panu tylka

pozoiedziet, aby nie uyci4gat daleko id4cych wniosk1rrt, bo r6u,nie dobrze ta skarga mogla byi
rczpatryuarut pod Pafrskq nieobecnoii i aitrtczas nie miatby Pan moilitpoici wypotuiedrenin

stg. wigc je\eli pytalem, czy ma Pan co6 nouego do uniesienia, to proszg nie urysutoat daleko

idqcych unioskotLt i m6urit, 2e zachozLtuie sig komicznie."

Pan Arkadiusz Krupifiski powiedzial: ,, Panie Przeuodniczqcy, nie pozoiedzialem, ic
zacho\luje sQ Pan kamicznie. Pouiedziatem tylko, 2e stuchajqc tego, co Pan Przeuodniczqcy

Komisji Retuizyjnej przeczytal, a nie to co Pan pozoiedzial. leSli chodzi o zaproszenie na

dzisiejszq sesig, dzkkuje. Natomiast to, ie chcial Pnn zarzqdzi6 glosoutanie,nad uchzualq bez

danii mi tej smnsy, toigc dzigkujg Panu Radnemu, 2e prosil o to abym m6g! zabrat gtos' Sam

nie wiem, jak sig do tego ustosunkotuat, poniewai sprauta jest |uie2a, przedstauione tutaj zu

uzasadnieniu elementy to czglci mijaj4 sig z praudq, to czgSci tt, iaden spos6b nie odnoszq sig

da podniesionych zariut6to. Chcg pouiedzie1, 2e u szcng1lnoici nie odnoszq sig one do tych

zarzut6tu, gdiie sq konkretne dokumenty, konkretne datV i konkretne czyny. Rzecz dotyczy

np, u,proto-adzania u btld wojetoody warmirtsko-Mazurskiego. Nie odnieSli sig Paistwo da

tigo, kiedy rzecz dotyczyla komunalimcii i kiedy W6it Gminy zlamal prurco, przez to, ze

uiytoZyruiry projekt ioniosku o kamunalizacig u okreilonym t!rni!ll:, doc.zeknt sig od nas

zistrzeiei.- Tymczasem poinformotoat Wojezoodg Warmiiska-Mazurskiego, i:e danz

zastrzeienia nie ttptyngty. Dopiero na naszq intenuencjg zoyslnnq do Woietuody, po czterech

miesiqcach Toyslat. ptsmo (* tym miejscu Pan Arkadiusz Krupirlski przytoczyl &e3(

niniejszego pisma).

leicti'poijmiecie tak4 uchzualg, nie zrobig tak, jak sqdzi wasz Pan prazonik, 2e jeirli drugi raz
'zoniosg 

slrnrgg i nie zuniosg notuych element6w, a Pay'rstzoo jq odrzucicie 
.bez_ .dyskusji 

i bez

inforrtotoaii mnie. przystuguji mi skarga na r,aszq decyzig do 
,Wojeuody,. 

Wojetuoda,mam

nidzieig rozpatrzy sprawg doktodnir, na podstauie dokument6tu, ktdre on r6zonie2 posiada'

paisti'o sizoieriziiificie, ire u iaden spos6b, m6zoig tutaj o Przezoodniczqcym Komisji

Retoizyjnej, etoentualne ograniczenia prawa glosu skar2qcego przez zamykanie dyskusii na

rebraiioch roiejskich to miejscotooici Rumian, nie potoinny byi postrzegan,e, jako narusnnie

znsad samorzqdnoici. fuiranie zoiejskie ma stuiy( rozpatrzeniu problemu spolecznoici

lokalnej, jednocrelnie pouinien obotoiqzytuai peruien lad i porzqdek, nad kt6rym winien

czutoa| nltys. A ja nie czynilem zasirze2eri, ie sottys odbiera mi gtos. Nie czynitem

zastrze2efi, zt to sottys prozuadzi zebranie i uniemo2liuia mi roypotttiedzenie sig. czynifum

zastrzeienia, 2e zebrinia roieiskie ro Rumianie u czasie moiej bytnolci na nich, regularnte

protuadzil w6jt. sa protokoly, kt6re otrzymatem s:()e|o czasu. Mam nadziejg, 2e Komisja
'Rezoizyjna 

te2 miala do nich dostgp. Dla przyktadu: zebranie uieiskie, na kt6rym w6it odebrat

mi gtoi i uniemoiliutit u ten sposdb mieszkaficom poinformouanie ich, iak toyglqda spraua

zolainoici, samoistnego posiadania. W6jt tam odebral mi glos, pozuiedzial:(cyt. Protokotu z

zebrania zoiejskiego to Rumianie) ,,to jest stara sprawa, 2e spfaT?a drogt przez posesl? lest
zamknigta.', A izisiaj m6roicie, ie jest to oftoarta sprazoa i ,,przenual r0 tyn momencie,

oilbierajq pnnu Krupiriskiemu gJos" (cyt. z protokolu z zebrnnia zoiejskiego zo Rumianie). Na

ty zebianiu poprositem PanaWdjta, aby nie robit tego, bo nie ma praltta odbierania mi ghsu,

gayz nie iest prozoadzqcym zebranie. Pan w6it toygtosi! mi zuyklad, 2e iest wjtem, 2e 
.mo2e

Taiie ,rynnoici toykonytoat a ja nie mam racji. Wobec tego zur6cilem sig do Pana W6ita z
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pismem, z pro!)bq o podanie podstaTly prazonej. W tym miejscu Pan Krupiriski przytoczyl
tre56 pisma wyjaSniaj4cego W6jta.
Kiedy styszg, 2e Pan Prreutodniczqcy Komisji Retuizyjnej sttoierdza, ie jednym z dotttod6ut

byla toizja loknlna i stysry, 2e jadqc t4 drogq napotkal Pan bramg na sroojej drodze, to m6toi4c

szcrerre, jak na Przeuodniczqcego Komisji Reuizyjne j zorientozrtanego u te j spra,ltne a

zulaszcza po czterokrotnym m6toieniu, ie ta droga, to nie jest ta droga, to tuystarczylo

skorzysta( tylka z mapy i zobaczyi tu ktdrq drogg sig roje2dia. leili Pan Przezoodniczqcy utraz

z Komisj4 ujechnt rc drogg, gdzie nnpotkal bramg, to pozttinien uidziei zuczeiniej, ie min7t
tnk2e znak - pozttint itatuski-gmina Lubawa. Nie zrtiem, czy szukat drogi 1.85 )33Nkategoii
gminnej zo gminie Lubawa? Panie Przeuodniczqcy, takie mam pytanie. Bo ja gdybym szukal

drogi 185 033 N to znjrzatbym, jnkie to dziatki eu'idencyine. Gdzie ta droga przebiega i
dopiero zofudy bym jechat. Pada te2 takie sformulozLtanie, 2e mienig sil posiadacrem

snmoistnym tych dzialeN ktdre s4 zrt ciqgu komunikacyjnym. Niekt6rych z nich sig mienig, bo

na tym polega samoistne posiadanie, ale niekt1rych, czyli tych samych, ponieani u toku

postgpoutania u 2009 roku i 2012 przeprotoadzit doktadn4 anali4 stanu prau)nego, stnnu

fak$cznego i takie postanotuienia, iak oddalenie trniosk6zt, Starostzoa i uspieraj4ce jego

uczestnika Gming Rybno, oddalil rcnioski. Pafistan pozrtinni miet r&uniei uyroki i
uzasadnienia, kt6re m6tttiq, 2e od 2008 roku Paristzoo Krupiiscy stali sig samoistnymi

posiadaczami. JeSli Pana w6jta 
'mieszy 

pojgcie samoistny posiadacz i roz'miesza tym moich

s4siad6w, bo je(,li Gmina uznaln, 2e tam, gdzie postazoilem sznurki i bramg, to mogta utezztta(

policjg i zrobita to. Ale okazalo sig, ie to ja miatem prawo, sTd oddalit te osknrienia i tyle. AIe

nie calkiem, bo tak jak pozoiadn Pan Przezoodniczqcy Komisii Rezoizyinei, 2e Wdit czuzoajqc

na tym porzqdkiem i majqc poczucie, ie organy samorz4du majq obouiqzek zauiadamianin o

popetnianiu przes@stll, czy zoykroczert, zrobit to slusznie. Nie zrobil tego stusznie, mo2na

uznat ostatecznie, ze zrobil slusznie u 2011 roku, bo potttiedzmy nie przeczytal, nie dnno mu

da rgki orzeczelt sadu w sprauie, ie nie ma 2adnego tytulu pratonego Gmina, 2e zasiedzente

nie udalo sig. Llznal, 2e tamujg ruch i ztoiyt zautiadomienie.Zapadl uryrok praanmocny.

Wyicie, jako osknriyciel posilkozoy mogli zto2y( apelacjg nie zloLyli^cie, uznaj4c rtt ten spos6b,

ze- uyrok jest prazoomocny. S4d uznal, ie jestem nietuinny, postazoilem znak, bo miafum

prorrc to Lrobti, bo mosty sq moie i miatem pruzoo ich strrec. Zadnych innych znakiut nie
'dostauialem, 

a w 2013 roku Pan W6jt i Jego pracownicy, Pan W6it Przy pomocy telefonu a

pracounicy zo drodzc zlo2enia na piSmie sttoierdzili, 2e ja znozttu popetnitem utykrocrenie. Te
'same 

znaki, ta sama droga, odcinek drogi tylko inny, co jest bezsensu, bo ten odcinek jui byl

dauno rozstrzygnigty. I tnk sig stalo,jak tu przeczytal Pan Przezuodniczqcy, znoTttu mnre

uniewinniono, bo uznano, 2e na 2adnej drodze publicznei to nie miato miejsca. Nie chcg

opouiadat histoii tej drogi, bo to opouindnli1cie jako Gmina, petnomocnik Gminy Pan

Wilbrandt i Radny Starostr\a Pouiatozoego Sqdaui. Sqd nie przyjqt tego roszystkiego. Uznat,

2e zazoiadaminli*cie, ie prozoadzili1cie fkcjg, 2e drogn kategoii gminne, nallet zo momencte

uchtoalania nie byta, co potruierdmj7 zeznania hoiadk6at. Sqd sftoierdzil, 2e tam iadnej drogi

publicznej nie ma. Tak samo, jak ut 1989 roku, tak i dzisiai s4 tam krzaki jest to zupetnie inna

droga. Ale 2eby trzymat u szachu rplnicicieli gospodarshrt, tak4 zolaSnie fundoutano fkcjg, ie
wojeu1dzka Radn Narodotoa uchtualila to. obejrzyjcie Pay'tstroo mapg, na tamtym terenie nie

ma 2adnej innej drogi kntegoii gminnej. Tylko odcinek, ten utainie od szosy, przez jakiei

chaszcze, r6zu do mtyna. Dlaczego tego nie przedstautili1cie, kiedy byta komisia od Wojetuody

- jest z tego protok6t. Czy Pan Panie Przeuodniczqcy mpozna! sig z protolatem oglgdzin

przeprozuadzanych przez przedstazuiciela Woieroody i Starostzpa i Waszego? Odbyla sig rcizja

Sqdu, przedstazoiciela Wojewody, to zuiqzku z tym sprauta ucichla, nikt nie chciat $ottty
nadstazoiai i byl lwigty spokoj, zo tym znaczeniu, 2e nikt nie podnosil iui wqtku drogi
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kategorii gminnej, A dzisiaj Pan Przezoodniczqcy m6zoi,2e jeden z odcinWtt dr6g ut zzttiqzku

z uchtoalq Wojezo6dzkiej Rady Narodozoej jest drogq kategoii Gminnej. Albo droga jest, albo
jej nie ma. WyScie pewnie tam nie byli. Skoro Pan m6roi, ie byli1cie to obejrzet i zastali6cie

bramg. Bramy tam nie ma, bo nie jest potrzebna, bo sq tam chaszcre, r&o i bagno. Wobec tego

dziune jest to, ire o tg drogg tak sig roalczy.

leszcre jedna spraut, mija skarga tego nie do$czyln, Komisja Reuizyjna podnosi, 2e ja sig

mienQ posiadaczem samoistnym, sq dokumenty sqdotLre, Gmina brata zo tym udzial, alc ta
droga, kt6rq jechala Komisja Rezoizyjna, jest droga zasiedzian4 przez gming Lubazoa. Ale dalej

przebiega dziatka nr 273, kt6ra jest mojq wlasnoiciq, nikt nie ma tam iadnego prauta do

przejazdu. Dozoodem jest orzeczenie Sqdu, 2e postazoitem bramg nie na drodze publicznej, ale

na u,lasnym terenie. I ktokohrtiek spr6buje naruszyi tg bramg, albo zoejSt na ten teren, to mnie
jako posiadaczotoi przysluguje prauo ochrony praunej, ochrony uiasnoici.

Iezeli httierdzicie, 2e sprazoa jest zo toku, 2e mo2na z tym coi zrobi6, to jest to lamanie prauta.

Albo ktoi Was wprouadza to blqd, albo nie rozumiecie na czym rzecz polega. leieli sprauta

jest ut toku, to pouiedlcie mi Pafrstuto i bardzo proszq o Pana Przeuodniczqcego, ileby to

zapisal i takiej odpozoiedzi udzielit Radzie, u, toku tzn. czy jest prozoadzone jakiei
postgpowanie at ;prulttie uregulotuania stanu praunego? leieli chodzi o stan prautny, to

Gmina jud otrzymata odpotuied2, czy ma pralla. Ostatni ruch Gminy to byla pr6ba

zasiedzenia. Prredtem byla jeszcze szansa, przez art.73 ustauy o ustroiu samorzTdourym, nie

skorzystali1cie z tego, bo nie byto szans, ponierLtai zo grudniu 1989 roku nie byliScie

zotadajqcym. Odpotoiedi na to zuiera pismo Starosty, gdzie Starosta mdui ,,wtasnoit Sknrbu

Paistua, zotadaj4cy Gmina Rybno" . W 2006 roku Starosta iui zuiedzial jaki iest stan, ab

utyicie sig uparli, ruigc napisat Pan W6jta do Wojetuody aby skomunalizaouat. To Woieanda

zmusil Starostg, ieby uporzqdkozual stan prmony. Starosta szukat podstaut praunych, 2adnej

nie m6g! znaleit, zostala ostatnia z kodeksotoych, zasiedzenie. zasiedzenie Gmina chciala

przeprouadzit po cichu, nie zawiadnmiali1cie nikogo, chot taki ciqiyt na was obotttiqzeh jako

wnioskodatrtcy. Tak sig stato, 2e zasiedrenie zostalo orzeczone na rzecz Skarbu Partsftpa. Ale

my 70 czasie zostaliSmy o tym poinformotoani, zto2yli6my apelacjg. S4d Apelacyjny nie

pozostatoit suchej nitki, ani na zunioskodawcnch, ani na uczestnikach, ani na Sqdzie zo
'Dziatdozoie. 

Naknzat ponowne rozpntrzenie sprazoy i zostalo orzeczone, i2 oddala sig uniosek i
ostatnia szansa na przeigcie dziatek skortczyla sig. Nie mn 2adnej podstauty pratunej.

Wyczyicililcie mi drogg zo ten spos6b, bo nie ma iadnego rutaiciciela. W ztuiqzku z tym

poszli1cie do Sydu, nie mogli1cie udouodnit posiadanin, uigc Sqd oddalil Wasz umiosek i
teraz ja jestem jako posiadacz samoistny. laka posiadacz samoistny mus4 odczekat okres

potrzebny do zasiedzenia. Ja mam tylko tq szansg zasiedzenia tych dzialek. Pozuralalem

mieszkaficom korzystat z tej drogi. Nie byto 2adnych konflikt6tu ttt tej spraurie. Ale ten mostek

zaczql sig sypat. Napisalem utniosek 2eby to Gmina na czas remontu oglosita zamknigcie tego

mostku. Otrzymatem odpotuiedl, 2e nie ma takiej mo2litoo6ci, bo trzeba by uyrozoadzit

objazdy. To czy to jest wyraz moiej ztei woli? W zzoiqzku z tym, kiedy ludzie mczgli jeidzi4

przyczepq z kamieniami. Ostrzegatem ich o stanie tego mostku. Niekt6rzy nie ieidzili, ale

niektorzy m6zoili, ire PanW6jt poruiedzial, ie mogq je1dzi( bo to jest droga publiczna. Wtedy

zapytalem, jak to jest z zolasnoiciq mostku? Pan W6jt odpozuiedzial, 2e Gmina nie iest
zolaicicielem mostu. Pozuiedziat ieby zzur6cii sig gdzie indziej. Ztor6cilem sig zus4dzie, nikt
nie mial tytulu praunego do tego mostu, ale znslazlem zp archiu,um korespondzncjg migdzy

bylym zotaicicielem Panem Faraliszem a tymi ktdrzy mu zakt1cali porzqdek i tam jest

napisnne (cyt.pisma):,,PozLtiatozoy Zarzqd K6tek Rolniczych po spratodzeniu dokumentacii

sfioierdzil, ie mostek i ilroga s4 zolasnoSciq Pana Fralisza i zakazuje pracozunikom utjazdu

przez ten mostek" . W zuiqzku z tym, kiedy nikt nie chcial sig przyznat do assllav ltynikat, 2e
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jestem ulaicicielem. Przypadkiem byt u mnie Pan z Olsztyna z frmy, kt6ra zajmuje sig

takimi sprautami, powiedzial ieby zamknqt to czym prgdzej, bo jak ktoi tam uryadnie, to
bgdzie Pan ptacil za to. W ztoi7zku z tym nie chciatem zamykat, utigc uznatem, ir postatoig
znaki. Sttpierdzilem, 2e je2eli postauig znaki, a ktoi sig do niego nie dostosuje, to podejmuje
sam ryzyko. I co sig stato? Zlo2ono na mnie zmoiadomienie, ir stawiam znnki. Sqd uznat, 2e

mam prarlo takie znaki stauiai. Jestem posiadaczem samoistnym i przystugujq mi takie same

praua i oboutiqzki jak uttaScicieloztti. Naruszenie mojego posiadania jest karalne.
Pros4 Partsftoa myilcie i m1urcie o tej samej drodze. Od toielu lat, ta pomyta rodzi fatalne
skutki, bo ludzie s4 przekonani, 2e jeid2q po gminnej drodre, a jeidiq po innej,
Nie uiem, czy chcecie podjqt te uchzualg ze 6zuiadomoiciq jej skutkoru. Wiem, 2e na

rozpatrzenie skargi jest 30 dni, ale zo szcreg6lnych okolicznoiciach moina przedtuiyi ten

okres. Ja o bym proponoutal, je2eli jesteicie zainteresotpani, to mogg zto2yt te dokumenty.leili
podejmiecie uchtoalg tej treici, jak7 zaktada przedto2ony projekt, to naruszycic praztto.

Uprzedzam o tym, informujg. Moincie przedtu2yt to do nastgpnej sesji, do zapoznanin sig z

dokumentami, albo podjyi na podstarcie projektu, jaki przedstauil Pan Przeurodniczgcy

Komisji Rezoizyjnej."
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,Panie Krupiriski, odnoicie

tego, czy Rada lamie praluo, czy ztamie prauo, to my bgdziemy jednak polegat na zoykladni

naszych praunikotu, a nie Pnftskiej."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,chciatbym sig do tego utrytodu
odnieii, z tugo zuzglgdu, 2e padto duio nieprarody. Ale niczego innego nie mogtem sig od Pana

spodziezoat. Prowadzilem zebrania utiejskie u Rumianie na proibg Pani soltys, ktira reaguie

tak, jak dzisiaj zareagoutala na Pana Krupiitskiego. Nie chce pozuiedzied dlaczego. Podczas

zebrania, czy byto ono ztrrolytttane przezc mnie, czy Paniq soltys, zau,sze prosita mnie o to,

aby takie zebranie poprotLtadzii, ale za zgodq mieszkaric6to. Zarzucanie, 2e proruad4 zebranie

u tedy kiedy kto6 mnie o to prosi. . . Ja mam szacunek Panie Krupiriski."
Pan Arkadiusz Krupifiski powiedzial: ,, ale pratta Pan nie ma."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,,Pan ma najuigksze prazLta, moie i nie

mam 2adnego pratLta. W 1989 roku Wojeto6dzka Rada Narodoua nadata status drodn, iako
gminnej. Fakt chcieli1my to skomunalizozoal, nie udalo sig. le2eli Pan ttoierdzi, i.e jest Pan

ulaicicielem, to Pan doprotuadzi, aby to skomunalizotttano na pocret Pana. Natomiast, m da

zebrai, bylo trtiele i zautsze pytalem mieszkaric1tu, czy korzystajq z tej drogi, zau,szz bylem

poinformouany, ir korzystajq. Sytuacja tnoa od 2002 roku, to narnsta. la nie moge stauac
przecitoko uchutale Wojezo6dzkiej Rady Narodowej, przechuko mieszkaicom, kt6rzy korzystali
z tej drogt. Kiedy kilka lat temu fala zabrala nam tg drogg, to my jq musieli1my naprawiat.
Pan Krupifiski jej nie naprawiat. Kiedy w zimg jest zasypana, to Pafistzpo Krupiriscy dzanniq
iebyimy jq odinie2yli. Teraz nie uiem, czy mam praltio do tej drogi, czy nie. Pan mi zarzuca,

2e nie przestrzegnm praztta. Gdybym to robil, to dautno Wojeuoda wyciqgn4Iby konsekutencie.

leieli nie przestrzegam pralLta., to Pan mi porcie, czy Pan prauo przestrzcga."
Pan Arkadiusz Krupiriski powiedzial: ,,nie mam obouiqzku Pann informowat."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powie dzial: ,,to niech mi Pan pozoie, jeireli jest Pan

takim prawllm cztotttiekiem, (w tym mieiscu W6jt Gminy cyt. obwieszczenie o licytacji
nieruchomo6ci nale24cej do Pana Krupirlskiego) to m6glby Pan mi ruytlumaczyt z
jakiego pozoodu prozoadzona jest licytacja?"
Pan Arkadiusz Krupiiski powiedzial: ,, Konstytucja RP i prazoo szczeg6lozoe, nauet
najgorszemu bandycie daje praruo do przyslugujqcych prazu z ka2dego innego tytutu. Pana

argument jest zuigc... niech Pan tu ustazui slozoo, jakie chce, Co to ma zo og6le do rzeczy? "
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W6it Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, ale ja pytalem, z iakiego potuodu'

M6glby P nn potrtie dzie t ? "
pan Arkadiusz Krupinski powiedzial: ,, nie m1gtby Panu pouiedzie' dlatego, ie nie jest

to miejsce do rozstrzygania takich rzeczy. Nie ma to 2adnego utptyzou na m6j tytul do

zlo2enla skargi i zazoirlych zo niej zarzut1zo. Korzystam ze sttoiego pralla, a to co Pan robi

jest po prostu nieprzYztooite."
WOjt Cminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ', 

czy ma Pan natoiony rlyrok prrcz

Sqd?"
pin Arkadiusz Krupiiski powiedzial: ,,Pan nie ma pralla zadatLrai takich pytai. Chcg

irby to byto zaprotokoiouane, io co teraz Pan potoiedziat. Proszg sig znstanotui, co Pan fobi'"

WO1 Cminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, proszg Pafistzoa, jeieli nie mam ntc

da ikrycia, to odpotuiadam. Mnie sig dzisiaj zarzuca, 2e tamig prazuo. Dla mni,e tei nie. iest to

przypmna spratta, bo toczy sig jui kilkn lat. Chcieli'my to skomunalizotrtat, nie udah sie.
'1eiy 

coi komui zarzucit,'to muszg byi toobec uszystkich tu porzqdku' WVl!! sig ,na 
to'

Paiie Prretoodniczycy, aby Rada mstinotoita sig... bo ja ju2 iestem przez Pan Krupiys-lciego

Sqdem straszony oi iOOZioku. Dzisiaj straszy siq Sadami Radg, Do czego to zmierza? Kaidy

ma pnwo rak 
- 
jak Pan pozuiedzial do odzuolania sig, ale nie moire Pan tylko prreds.tauiat

szooich racji i moie Pan tuplyzoat na Rade, iak4 ma podj4t decyzig' Nazuet nie bylzm na

posiedzeniu Komisji, ani na tej drodze z Komiijq. Acialem byi zoyt,czony od tei spraztry, aby
'tylko 

i zoytqcznie Komisja miala ulasn4 ocenp tei sytuacii."

Po wyst4pieniu W6jta, Przewodnicz4cy Rady zarz4dzil5 min' przerwg'

Po pizerwie Rada przyst4pila do realizacji porz4dku obrad'

Glos zabral:
Radny - Pan Jan Fafitrski powiedzial: ,,Komisja Rewizyjna uzasadnienie. oparta na

podstitoie dokument1tu i informacji iakimi dysponou,ata w tej spratoie' Dzitoig 
.sig .Panu

'Krupifrskiemu, 2e nakazuje iamisii, iit< ma poiqpozoat. Dla mnie podstnutq jest tei uchwata

Woj eu6 dzkiei RadY N aro dowei."

nainy _ pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,, chciatby zapytat przezuodnicz4cego.

KomiJji Retoizyinej, ire6y doktadnie to ptzeanalizowat , to jakie znaczenie majq wyroki

sqdozue? ledno z drugim nie bardzo tu pasuje."
przewodniczEcy n"dy - Pan Marian tigman powiedzial:,, zoyroki sqdaue nie ofuooluiq

"rl"r*ty 
Woyiia"ntinady Narodozoei, oie dotyczq zngadniei zroi4zanych z t4 drogq, ale

,i, 
"*it"io1q 

tei ucfuiaty 2"1989 roku.iest tztu. ustaua kompetencyjna, kt.6ra 
-tu.ry,7dnim

systemie t)1suat! na nastgpc6tu tamtych organ6w.pewne kompetencje. le2eli chadzi o

tio.t gori, dr6g giinnych, ti' ta ustatoi przeknzujg kompetencie -Radzie 
Gminy. Wdtug

ur1fir,y nodr"Cininy ina prnzoo podejmotLiat ur4,1tity zmieniajqce kntegorye dr6g gminnych.

Kiedy"od strony prit,nej 
'przyirzet 

sig uchzoale z 1989 ro.ku, to praunik, kt6ry 
,bytby.bardzo

dociiklitty, poriua"iotay,'2e iist ona niedokoica prau'na, bo Przynajmniej nasz 
^Utzqd 

Gminy

nie dysplnup ml,r"niko*i, kt6re m6zrityby o iloici przebiegu dr6g z 19.89 .roku, 
kt6re

uchtoita ta iy obejmotuala. Zaden Sqd nie ma kompetencii zmienit kategoii drogi' bo ustawa

przyznaln to- pratuo organom samorzqdotoym. A zoyroki sqd6u sq u innych sprauach, ktSre

I7czq sig z tq drogq."
fi"a"V - pan- Andrzej Kornacki powiedzial; ,, stuchajqc Pann Krupiiskiego i
przeriodniczqcego Komisji Rezoizyjrcj mam wra2enie, 2e obai Panotttie m6zti4 nie.o tej samej

drodze. pan pizeuodniizqcy nieiako stzoierdzi!, 2e Pan Krupifiski prndstauin szo6j tok

dokumentacji i Komisja Reioizyina miala stuoje dokumenty. W tym ruypadku nale2atoby
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skonfrontazuad i spratudzi{ czy na $ch samych dokumentach bazuje Pan Krupirtski i Komisja

Reu,izyj na. Takie odniosle m u'ra2e nie.

Bo ie6li Pan Krupiriski m6toi, ie Komisja Retoizyina uiechala na drogg, gdzie byl jui znak

poiuiat itauski-gmina Lubatua, to zajgla sig drogq leiqcq u gminie Lubatoa w takim ruzie.

Wid4 ht pezonq rozbie2noit."
przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligrnan powiedzial: ,dzisiaj mamy rczstrzygnqc
panie Radny, iiy tkargo Pana Krupihskiego na dziatania Wdita iest zasadna. Sq tu podane

cztery zuqtki. Nii ma dLisiai projektu uchwaty, ani zo programie sesji, 2e mamy rozstrzygai o

kategorii drogi gminnej, o ktdrej iest caly czas moa,a. Skarga iest zu p,otoi7zaniu z istnieniem

lub"nieisniniim tej drogi, 
'tn 

pratida. Ale dzisiaj mamy podiq( decyzig, czy W6it

zachozoytoat sig utaiiiuie ti sytuacjach podanych przez ,skar2qcego. 
Czy podiegal do tamanra

prarua,"rry pr"edstauial fatszyzoe dokumenty itd. A ie2eli przyidzie nam p-odjqt temat zmiany
'kntegorii diogt gminnej,-kt6iej samoistnym posiadaczem mieni sig Pan Krupiriski, todzLtczas

bgdiiemy nioliioturt 
"dokuminty, 

kt6re sq nam dostgpne.Proponujg pour6cii do tematu

isadniizego, czy dzialania Wdiia byty na tyle naganne, 2e moina uzna( skargg za zasadnq

lub niezasndnq."
pan Arkadiusz Krupiriski powiedzial:,, slusznie ttoierdzi Pan Przezttodniczqcy, ie to iest

kluczotpa sprawa tej drogi. Pytanie iest proste, czy Pan w6it zezzL,alat mieszkaimm Rumtann

na prnjazd tq dro84 i it6rq drogq? Chciatbym nby na tei mapie zaznaczyi' kt6ra to iest ta

Wasza droga L85 033 N."
Radny - iun lan Fafif,ski powiedzial: ,,Komisja ajechata tu t4 drogg,.tamta droga nab2y

io gi.ruUono. Wlechaliimy-tylko dalej byla tabrama. Trreba zaznaczyt, 2e knida droga ma

jaki6 ciqg, nie konczY sig tak"'
'pan atfaaius, Krupiftski powiedzial: ,,ale gdzie mczyna sig taWasza?"

Radny - Pan Jan Eaiinsti powiedzial: ,, diga lrogl yst naprzecitu Pana Rolki i ta droga

jest ziro6nigta. Pojechali1my tak, iak Pan m&oit z drugiej strony '"
hr"*odrri."4cy Rady _ pan Marian Ligman powiedzial: ,, panie Przewodniczqcy

pironio teraz'apel di Pana, ieby1my y'fili !9..ye1ta1m 
spratly, 4 utigc uchawly'.kt6rq

'mamy podjq(. Xomisin roztoa2ata, czy izialania Wjta byty sprzeczne,z pruutem' M6aili6my

i"t tyi 
" 

diod* no poprzedniej sesji. Ka2dy m6gt sig tuypouiedziet i dzisiaj r6wnie2."

h"ai.y _ pan ]an Fafinski p"owiedzial: ,,Komisia Retoizyjna uznal, 2e skarga iest

bezzasadna."
pan Arkadiusz Krupi6ski powiedzial: ,,ta droga miala byi tylko uszczeg6toutieniem

zarzut1tu do Pana W6jta'"
Przewodnicz4cy liady - Pan Marian Ligman powiedzial: "f ytisieU .:arzuty
przedstatoione ii tu tej skardze . Pytatem na poczqtku, czy chce Pan coi uzupelni1, to Pan mi z

tego potuodu robi zarzutY."
pin'Arkadiusz Krupinski powiedzial: ,, czy Pan zadaje tnkie pytanin u.obecnoqci catej

xiayz nr,, tozglgdu ia to, ktira to droga - trai wait pewnie odpotoie, bo zpie- na prrejazd,

kt6i4 drogq Pai W6jt wydatuat pozzoolenia mieszkaicom Rumiana? "

wo;i Ciiny - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, nikomu nie dajg pozzoo.lefi'.M6zoi? o

droize, ktorqWojeto6dzka Rada Narodotoi to 1989 roku nadata status drogi gminnei."

Radny - pan indrzej Kornacki powiedzial:,, w imieniu Klubu Radnych, chciatbym

zto2yi tuniosek o przisuniecie catej procedury. Jako Klub chcemy zapoznaf sig z

dokumentacjq."
w6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, Prosry o odrzucenie uniosku, z tego

,r"glgdu,2e nie moiemy 2yt to firsie. I;4eli iest Panu to potrzebne, mo2e sig Pan z tymi
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dokumentami zapoznat i usp'lnie jaka Klub oilzootyzoa1 sig od tej uchzonly. Po to iest dzisiai

uchtonla, zeby jq podj46."

Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial:,, Panie Radny, chce tylka

potoiedziet, 2e uspdlnie zatruierdzili'my program sesji. Je2eli ktoi miat utqtplitooit m da

zauarto6ci tego programu, to totudy nale2alo szttoje utttagi zunosit. Gdybyimy sig

zachowyzoali w taki spos6b, ire zu danym momencie iest komui nie na rgkg podejmoutanie

uchuat i trr trakcie czy na kortcu zmieniamy porzqdek sesji, to rzeczyzoi6cie mo2emy nazzrtat to

zlamaniem naszy ch upr awnieri. "
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,, je2eli Klub Radnych lt)ysu1tta uniosek, to

dla formalno 6ci pozoinien by ( prze gtosow any. "
Przewodnicz4cy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial:,, nie zdarzyto sig aby u
trakcie sesji zmieniat porz4dek."

Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial:,, Panie Przezuodniczqcy, nie zmiana

porzqdku, przesuniecie tematu z braku informacji."
'Przewodnicz4cy 

Rady - Pan Marian Ligman powied zial: ,,to iest zmiana potzbdku' Ale

jei:eti Rada dnje na to przyzzoolenie, to jn poddam pod glosotoanie wnioxk formalny Klubu

Radnych o wytqczenie z obrad..."
Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial: ,, o prresunigcie. "
przewodniczEcy Rady - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, utniosek mo2e byi taki, ie

chu Pan uytqczyt z programu tei sesji."

Radny - i'an Andrzej Kornacki powiedzial: ,, zuniosek, kt6ry sktadam moie by( nie

trafny, n Pan jako Przezoodniczqcy nie moie iego tteici zmienia(."
przeiodnicz4cy Rady - pan Marian Ligman powiedzial: ,, proszg sprecyzozrtad su,oi

uniosek a ja poddam pod glosozoanie" .

Radny - pan Andrzejkornacki powiedzi al: ,, u imieniu Klubu Radnych Samorzqd z

Mieszkaticami sktadam zoniosek o prresuniecie projektu uchzoaty rLt sprawie rozpatrzenta

skargi na dziatalno1( w6jta Gminy Rybno do nastgpnej sesji, u, celu zapoznania sig z

dokumentaqq".

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek Radnego

Kornackiego w sprawie przesunigcia projektu uchwaly w sprawie rozpattzenia

skargi na dzialalnosi w6jta Gminy Rybno do nastgpnej sesji, w celu zapoznania sig z

dokumentacj4.
Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, glosami:
-3 -,,2a",
-70 - ,,przeciw"
-0 - ,,wsfizymuj4cych sig"
odrzucila wniosek w sprawie przesunigcia Proiektu uchwaly w sprawie

rozpatrzenia skargi na dzialalno66 W6jta Gminy Rybno do nastgpnej sesji, w celu

zapoznania sig z dokumentacjl
Wigcej pytarl nie wniesiono w zwi4zku z tym, Przewodnicz4cy zamkn4l dyskusjg i
poddal projekt uchwaly pod glosowanie'
irada iminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w
obecno6ci 13 Radnych, glosami:
-10 - ,,2a",
- 3 - ,,przeciw"
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- 0 - ,;wstrrymui4cych sig'
podjgla uchwalg Nr D(XVI/55[3 w sprawie tozpatrzenia skargi na dzialalno66
W6ita Gminy Rybno.
Uchwala stanowi zal4cznik do niniejszego protokolu.

O glos poprosil W6jt Gminy.
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, dzigkujg szanoatnej Radzie, kt6ra
uznala skargg za bezzasadnq. Wprotttadzanie kolejnych nieporozumieri, jui nie raz Panie

Kornacki zrrystgpotual do mnie o dokumenty np. dot. oiurialy, podatkiw i tylko uylqdowato to

zrr kaszu, bo nic z tym Pan nie zrobit. Panie Rozentalski dziu,iQ sig Panu, 2e pan zachoutuje

tak4 postaug, z tego wzglgdu ie z tamtego obrttodu ma Pan mandat. Zarusze stajemy po

stronie mieszkni6(s\ a nie po stronie gierki.
Radny - Pan |an Rozentalski powiedzial: ,, Panie W6jcie, dla mnie ta sprauta ut tej

chutili jest niejasna. Nie zapoznalem sig z dokumentami i nie jestem ut stanie sftoierdzi4, czy

skarga jest zasadnn, czy bezzasadna. Wniosek Klubu zostal odrzucony, tuigc byli€my
przechtt,"

Radny - Pan Andrzej Kornacki powiedzial:,, bardzo mi przykro, ale ja nie komentujg

koleg1zu Radnych, kt6rzy gtosujq za czy przecizo. Uutaiam, ire nie Parisk4 rol4 jest

komentou anie de cy zj i Ra dne go. "

Ad-11. Wolne wnioski i zapytania.
Glos zabierali
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, informujg, ie 26 paldziernika od

godz. 9:00 bgdzie moina skorzystat z bezptatnych badafi leknrskich. Zainteresoutanych pros4
o dokonanie rejestracji od poniedziatku do piqtku.
Pozyskaliimy leknrza - Paniq radiolog, od L grudnin bgdzie przyjmotuat na pelny etat. Od

czenrtca za6 ur6ci ruonie2 Pani dr Tatarek.

Gqiy na nas rozbudozoa Zespotu Szk6t tu Rybnie. W nowym bud2ecie znbezpieczamy {rodki
na projekt techniczny szkoty. leieli tp 2014 roku pojauiq sig {rodki zezongtrzne, naszym

piorytetem bgdzie rozbudotrta szkoly. Poprosilem Paniq Dyrektor o przedstmoienie iloici sal

lekcyjnych, mam tui anali4 liczby dzieci. Teraz musimy przeanalizoruni z Paniq Dyrektor,
jakie zadanie ta szkota musi ru przyszlo6ci spetnit.
We urzeiniu zostala oddana intoestycja zL, Rumianie. Pozostaly nowe parkingi i zatoczki

autobusou'e. Oddnli1my do u2ytku stadion u' Rybnie, dalej budujemy kanalizacjg.

Wyremontotoalilmy kilka 6uietlic m.in. zo Rabatach. Zndania, kt6re Rnda postazuila sq

realimurane ."
Radny - Pan Bogdan Kopaftski powiedzial: ,, Panie W6jcie, czy spotknnie z dyrektorem

od sprnzo kolei i drdg sig odbylo? Jak sig przedstau,ia wobec tego sytuacja z odtuodnieniem? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, ut tym tygodniu odbyto sig spotkanie

z dyrektorem generalnym. Najbnrdziej interesowala nas sprauta uszkodzonej drogi przez

zttykonnu,c6tu zu miejscotuoici Dgbiei4 leglia, Hartotoiec.
Na 4listopadn jesteimy um6tt ieni z utykonazLtcami, kt6rzy dokonali zniszczefi dr6g. Co do

przepust6to, to bardzo rzetelnie podeszli Panozoie Dyrektor i iniynier kontraktu, bgd4 te

o dzrto dnienia zoykonane. "
Radny - Pan Bogdan Kopaiski powiedzial: ,,a co z potqcnniem drogi toojew6dzkiej zo

kierunku Ztpiniarza? Bo tam sq dziury."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,dyrektor Zarzqdu Dr6g
Wojezu1dzkich pouiedzial, 2e mjmie sig ta drog4."
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Soltys wsi Rybno - Pan Henryk Wi6niewski powiedzial:,, czy na uI. Spacerowej
moina dotoiyi jednq lampg, jeszcze w tym roku? Czy mo2na znlaht ia sprall€ dostnrczania
ulorkiut na 1mieci segregoutane, aby jednak sottysi mogli miet te uorki."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial: ,, trt spraztrie lamp, to jeieli dojg do

porozumienia z frmq, kt6ra zajmuje sig konsenoacjq i zgodzq sig na zaptatg re Srodkiat
przeutidzianych na 2014 rok, to lampy zostanq zaloione jeszcze zo tym roku. W sprazuie

utorkiw, to toszystko jui zrobitem. W przysztym tygodniu bgdzie spotkanie zo Ekologicznym
Zuiqzku, to zobaczymy, co da sig jeszcre zrobii."
Pan Marek Fronckowiak powiedzial:,, zu imieniu Koszeleu, Grqd, Wer i Gronotoa, czy
doczekamy sig calorocznej mo2lizooici przejazdu do Kietpin? Sprawa ciqgnie sig od 10 lat.
Majqc u rgku mateiaty dotycz7ce inzoestycji na lata 2014-2020, nie ma 6ladu. Czy mam

uzttn2at, 2e dopiero zo planie inzoestycyjnym na lata 2020-2026 bgdzie umieszczona ta droga?

Niech bgdzie ta droga ututardzona zo dozoolny spos6b, byleby spetniala szuoje funkcje i
umo2lizuiata caloroczny dojazd w tamtq strong,"
Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, jest to droga, ktdrq zajmuje

sig W6jt i Rada ju2 2 kadencjg. Jako Radny z tamtego obroodu jestem szczeg6lnie

zainteresoutany, aby ta droga zostala utzoardzona i byta przejezdna. Chcieli|my zrobi| drogg

do Kietpin zo porozumieniu z samorzqdem Grodziczna i Lidzbarka. W tym celu byty spotknnta

z samorzqdozucami i omauiane peune ktoestie, bo nale2ato pozyskat |rodki na budotog tej

drogi. Dlaczego zrt porozumieniu z tnmtymi samorz4dami? Bo inby pozyskad Srodki z

zetonqtrz, droga remontoutana musi byt ,,od" ,,do". Nie mo2e koriczyt sig na kilometrn, kt6ry
Ttuznacza nasz teren. Byly rozmozoy na forum publicznym. Oknzalo sig, 2e ani Lidzbark ant

Grodziczno nie sq zainteresozttani faktem, 2eby uspdlnie z nimi budouaf tg drogg. Chocin2

Lidzbarkatui bardzo sig dzitoig, bo dzieci z Grqd jeidiq do Kielpin do szkoty, Bo mieszkaficy

Gr4d naleiq do parafi Kietpiny, u tuigkszoici korzystaj4 z uslug medycznych zu Lidzbarku.
Mimo tego samorz4il Lidzbarka nie byl zainteresoanny Tosp1lpracq z Gminq Rybno u celu

zbuiloutania tej drogi. Pndta propozycja od W6jta, ode mnie, zrobimy odcinek, kt6ry do nas

naleLy, jeieli nie mo2emy dogadat sig z samorzqdami sqsiednimi. Wtedy ze strony
mieszknfic6zu Grqd padta odpouiedL, nie r6bcie, bo reszty drogi nie zrobi nam jui nikt.
Spraua zazuisla. Potem mstaly odnoutione rozmoulll z nozrtym burmistrzem i w6jtem i spraua
znowu ztrdcitn do punktu uyj6cia. My mo2emy odcinek 1km zbudozpa6, ale o pozyskaniu

irodk1tu raczej nie ma molt1y, bo jest to droga koriczqca sig na petunym odcinku. Nie mo2emy

robi( tego tylko za zutasne pieniqdze. Postawiliimy przedstaruicielom tamtych samorzqd6tLt

dabre uarunki. Wdjt zoboruiqzal sig do ztrykonania uszelkiej dokumentacji, da zttykonania

projektu i zdobycia Srodk6zo fnansozt ych spoza budietu Gminy. Tnmci mieli doto2yi sig tylko
minimalnie, czyli tyle ile trzeba aby zato2yt niejako sp6tl<p do budozoy tej drogi. Nawet tyle
nie pozyskali|my, bo miasto Lidzbark mialo uykupi| zo7skie paski gruntiru od rolnikoto, To

aszystko sig nie pozoiodlo. Co roku roztoa2amy budorug drogi, tylko tego odcinak. Pani sottys
ma nasTr obietnice zu tym zakresie. Pani sottys r6uniei pr6bowata przekonai tamtych
samorzqdotrtc1zo, 2e zo ich interesie jest zosp6lnn budozoa tej drogi. Znam stanotuisko tych os6b

utobec starai Rady Soleckiej i Pani sol$s z Grqd. To, ze nie ma imuestycji ru postaci drogi
ujgtej u uieloletniej prognozie, to nie jest tak bardzo istotne, bo jeieli zapadnie decyzja, ir sq

|rodki na budotug tego odcinka u roku 2014, to zan sze moiemy uryrozoadzi1 to do prognozy
zoieloletniej."
Pan Marek Fronckowiak powiedzial: ,, chcA potuiedzie1, 2e podczas naszych spotkni byta

propozycja, aby zzor6cit sig do Las6u Pafistzoozttych o dofnansoutanie budouty odcinak drogi,
kt6ry przebiega przez tereny leine. I to nie prnz pola, z ktirymi jest problem z uzyskaniem
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odszkadozuari, tylko pozostaje kazoalek, 300 m. Czy Gmina zo og6le utystgpozrtata z tym
problemem do Las6ut P afishrtourych?"
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, chcA Pana uspokoi| mamy strategig
rozzooju Gminy, kt6ra jest od roku 2007 do 2020 roku i ta drogn jest rp strategii ujgta do
utzoardzenia i polo2enia asfaltu. Natomiast, co do pozyskania 6rodk6tp z Lns6rc Pnrtstanzoych

- to zrrystgpoualem z takim umioskiem. Lasy Paisttuotrte nigdy nie byty minteresoutane
poloireniem asfaltu. Musimy porozmauia6 na ten temat z mieszkay'tcami,"

Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, czy to bgdzie poluierzchnia
asfaltaan, czy inna, to my jako Gmina Rybno czyniqc intuestycjg bez porozumienia z
sqsicdnimi Gminami, mo2emy realizozrtat iruoestycjg tylko na zotasnych gruntach, czyli na

1km. le2eli Lasy dofnansujq odcineh kt6ry nie le2y na nnszych gruntach, mo2emy prosi6, ale

leiy to zo gestii samorz7du na terenie, ktirego ten odcinek sig znajduje."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, mam kontakt z bytym nadle4niczym
z Lidzbarka , Panem Kabtk4. Bylo calkiem inne podejicie do proutadzrnia usp6lnych
inutestycji. Pan Kaletko, je2eli budowalilmy drogg przez lasy, to Lasy dazrtaty nam pienigdzy
zo takiej iloici, 2e zaspakajali4my to jako udzial uttasny. Nie zoiem dlaczego dzisiaj jest takie

podej!;cie. Moie poutodem jest brak funduszy ztt Lasach, trudno poutiedziet.

Je2eli jest sugestia spotkajmy sig i porozmmoiajmy. Nie chcg zoystgpoutat sam do Las6zo, bo to

dtugo tnua i nie chcA byt odebrany jako mato skuteczny."
Pan Marek Fronckowiak powiedzial:,, nikt nie muoit, 2e zaleiy nam na asfalcie. Nam
mle2y na tym, zeby j4 tylka utuardzit."
Radny - Pan jan Rozentalski powiedzial: ,,ma pytnnie do Pana W6ita i Pana

Przezoodnicz4cego. Panie Wdjcie do dnia dzisiejszego nie zostaly mieszkay'rcom odebrune

{mieci segregou,ane. Kolejna sprauta to na urzeiniot ej sesji Pan W6jt poutiedziat, 2e bgd4

rcmontoutane drogi, n stan tych dr6g jest fatalny.
Pytnnie do Pana Przetoodniczqcego - na temat mojego poparcia dla bytego nadleinicztgo
Lidzbarkn."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial;, rozpoc4li{my remont dr6g od

ubieglego tygodnia. Tam, gdzie sq zgJoszenia drogi bgdq naprauione. Cn do 6mieci - to

dodatkouta zbi6rkn byta zo jedn4 z sob6t. Tam, gdzie byty zgloszenia przez mieszkafic6ttt i
Pana my mamy potatierdzenia prrez mieszkaric6tu, 2c te 1mieci sq odebrane,"

Radny - Pan jan Rozentalski powiedzial;, ale nie odebrali, st4d moje pytanie."
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, ut Nnguszeutie i Groszkach mam

takie nanpiska, 2e 1mieci byly odebrane. le2eli natomiast jest jeszcze taka sytuacia to po sesji

urykannm telefon. Na grudniout4 sesjg postaramy sig zaprosit Pnna Koreckiego, aby sig z
petonych rzeczy zoytlumaczyl "
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,Pan Panie Radny ztoiyt
zttniosek o poparcie dla odtoolanego nadleinicngo Lidzbarkn Pana Iskry. Rada w szL,oim

glosowaniu datn przyzzooleniz Przetoodnicz4cemu Rady nn podpisanie zo lej imieniu poparcia

dla Pana Iskry. Um1zuiliSmy sig, 2e pismo bgdzie przygototuane i datrze da mnie celem

podpisania. Cztkntem po sesji w Gminie, Pan W6jt otrzymal telefon, 2e Pani El2bieta

lgdrzejezoska przyjedzie z takim pismem, ale spdlni sig. Wigc poinformotualem Pana W6jta, ie
jestem do dyspozycji u siebie na posesji. Rzeczyzoilcie Pani Radna lgdrzejetuska przyjechata,
ale powiedziat, 2e ona nie wie jak tu tej sytuacji sig zachotuat, ponietua2, -podejrzetoam, ze

przeprouadzila rozmortty ltt tym czasie i te okoliczno$ci sig zmienity- i m6uti, ie must
porozmnzttiai z Jankiem. Czyli domyilam sig, ie z Panem Radnym Rozentalskim. Pani
El2bieta zabrala to pismo i pojechala, domyilam sig, 2e pojechata do Radnego Rozentalskiego.

Po tym fakcie do mnie ju2 nikt nie zzor6cil sig z pismem, Tttigc uwa2atem to za spraTle
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zamknigtq. Pani Radna Jgdrzejeuska tet byta zonioskodauczyniq, dziataliScie rul peltlno ul

porozumieniu. Na skutek dyskusji byto toidat komu na gm zaleiy.

le2eli Pani Radna lgdrzejeutska nie zostauila tego pisma, pozuiedzinla, 2e skansultuje sutoi7

postaTag, pojechala i nie wr6cita, to dla mnie jest sprazua zamknigta."
Radny - Pan Jan Rozentalski powiedzial: ,,zo protokob z porzedniej sesii nie ma moaU,

2e Pani lgdzejeutska maitn jakieS pismo przygotozrtat. Ia prositem Pana i Radn to

prregtosozoala."

Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,,Rada dala mi przyztuolenie

na podpisanie pisma ut imieniu Rady. Byto pouiedziane, 2e pismo zostanie przygotouane.

Wiem, ire inne samorzqdy przygototttyutaty takie pisma i byt moie dazualy poparcie dla Pana

lskry, czego nie wiem ofcialnic czy dazoaty czy nie dazoaly. Utua2am, in ktoi chcial sig

zozorowat i \eby to nie odbiegalo od innych. Wigc czekatem na takie pismo, bo tak byto

ustalone,"
Radny - Pan fan Rozentalski powiedzial: ,,Panie Przezoodniczqcy co bylo ustnlone? Bo

protokole z sesji tego nie ma."
Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial ,, czy ia to zoymy6lilem, ie
pani Radna lgdrzejearcka przyzoiezie gotowe pismo? Bylem um6zoiony i crekalem. leinli Pani

lgdrzejetoska nie uie, jak u tej sytuacji miala sig zachouat, bo okolicznoSci sq nie takte o
'jakich" 

miata informacjg, 2e musi poznat Patiskie zdanie i odjechata z tym pismem, to trudno
'2ebym 

dochodzit, dlaczego to pismo do mnie nie ur6cito. To nie ia bytem zonioskodaucq."

niany - Pan Jan Rozentalski powiedzial: ,,ale Pan Przeandniczqcy podpisal to pismo?"

Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,nie podpisalem, bo ie2eli
przychodzi i m6zui, 2e nie zoie jak sig zachozuat, jako iedna z utnioskodawc6to, to dlaczego ja

mam podpisat.? Podpisalbym, gdyby Pani lgdrzejezoska pojaruila sig tego :ame4?' czy

nnswnego dnia i potoiedziat, it podpisujemy. Rada data mi przyztoolenie na,podpisanie wigc

podpisujg,.. Ale jeieli przyiechala tylko po to, 2e ma uqtplitoo^ci i 2e bgdzie z Panem

rozmauiat i pojechala, to chyba na tym moja rola sig skoiczytn."

Radny - Pan fan Rozentalski powiedzial: ,, nie rozmautiala ze mn4 zo og6le'

Rozmitoialem z panem nadle6niczym, dzigkotoal za mojq inicjatytog. Tylko ile sig poczulem,

kiedy ruiedziatem, ir gmina nie toystosoruala 2adnego pisma. Dzigkuje za n pismo nie poszlo" '

Przewodniczicy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,Panie Radny, to nie do

mnie kierouat te pretensie."

Radny - Pan Jan Rozentalski powiedzial: ,, Ia odczuu'am, ire to do Pann

Przeandniczqcego zaryacatem sig z proib4 i 2e Pan podpisze to pismo."

Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, to pottoierdzam. Byi moie

nie zostato to zazuarte w protokole, ale bylo ustalone,2e pismo zostanie zredagoutane przez

utnioskodauc1to. Skoro Pani El2bieta sp6lnita sig jaki6 tam czas, to ustalenia peutne robiln,

prauda? Przyjechala do mnie, okuiadczyla, 2e nie utie co robit, bgdzie konsultoutai sig z
'panem. 

Radi'zobozoiqzata mnie do tego, ie zo imieniu Rady mam podpisat pismo poparcia.

Ale je2eli to pismo nie datarto do mnie, to co mialem podpisa6?"

W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, Pani El'bieta dotarta do mnie z tym

pismem, chciala 2ebym podpisat. Ja odm6zoitem podpisania. Dotartem do Pani El2biety,2e nie
'ma 

sig pod tym pismem podpisytoa1. Po sesji zaciqgnqtem informacji i prnkonale.m Pani4

f,UAiitg, ie jist ustugodnuc4 ltt tych Lasach i ma uykonyuai szooje, a nie ingerozuat u czyiei

dzialania. 
.Odtoiodlem 

lq od tego i ona pratudopodobnie nie pojechata do Pana

Przezuodnicz4cego. Namauialem lq, heby tego poparcia nie ruysylat "



Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,, Panie Radny ia ustalen z

nikim nie prozundzilem. Dla mnie wskaz6zok4 byla decyzia Rady, ale ieieli to pismo nie

zostalo mi przedstnaione do podPisania, moja rola sig na tym skoiczyta."
Radny - Pan Bogdan Kopafiski powiedzial:., Panie W6icie, czy zrobicie chodniki na tym

nouym osiedlu? la uczeSniej m&oilem, 2e sezonie wiosennym i jesiennym jest problem. Tam

mieszkn rodzina z dzieckiem niepetnosprattrnym, kt6re jest dotoo2one do Dziatdozrra, cqsto
m6toi4, ze jest problem z dojazdem."

W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, lri tej chllili ptncuiemy na tych

odcinkach dr6g i chodnik6to, gdzie mamy potuierzony mateiat, najpienu musimy 16 utykann'.

znbaczymy, nie m6uig nie. Zobaczymy jaka bgdzie aura ut listopadzie. le2eli bgdzie

sprzyiij4ca, bo tei musimy przyirzet sig iak to uykonat, trzeba przygototon( dokumenty'"

Radny - Pan Andrzei Koryncki powiedzial: ,, czy wiadomo cokohuiek na temat remizy?

ran wait m6wit ostatnio o decyzji Ministua Transportu, czy Marszalek wojew6dztwa

odruolal sig. cn z projektem, czy jest pomysl gdzie tg remi4 pobudoutatT Czy to tym roku na

o dinie2anie bg d4 przetar gi? "
W6it Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial:,, za\.tsze sq przetargi lub zapytania o

ceng, sq zoyinacmne rejony. Mam nadziejg, 2e frmy, kt6re sig tLr poprzednim sprawdzily,

przystqpiq do przelargu.
'Co 

do l,)rzgdu Marszilkauskiego - to urzqd sig nie odtootytttat od decyzji. A co do lokalizacji i
budozuy, to ju| m6toilem, 2e 6rodki 20 000,00 zI bgdq przesunigte ut bud2ecie na rok 20L4. Z

te 300-000,b0 zl nie uybudujemy itoietlicy, musimy czekai na 6rodki, czy to utlasne czy to z

reTLtnqtrz. Sq dzoie propozycje lokalizacji, propozycja skladana przez Pafisfioa i nasz

propizycln, kt6ra bgdzie zloiona na kt6reji sesii w ramach dyskusii. lestem zn tym, aby byta

budotoana na gruntach gminnych, kt6re posiadamy ttt Hartozttcu'"

Solfys wsi jeglia - P1n Stanislaw Sendobry powiedzial: ,, czy zostanie dokoticzony

remint drogi z-leglii do Rybna? Bo katuatek tej drogi zostal zrobiony a reszta. zo.stata. Czy

mstanie pr-zeprotoadzony r:emont mieiscozL,ych drdg, na kt6re sktadalem zestmuienie, ut jnkim

terminie? "
W6jt Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial,, tam, gdzie rozpoczgli'my to

koriczymy, tnm gdzie mamy zgloszenia bgdziemy realizozrtai."
pun fromatt Jaioszewski powiedzial; ,, Panie W6jcie proszg 2eby zrobit coi z telefonami

tu oirodku zdrowia, bo nie mo2na sig zo og6le dodnooni.. Panie u rejestracii siedzT ju2 od

godz. 8 i nie odbiernjq zo og6le polqczefi. Tak samo z PaniT dr Makozosk4 iest nie przyjemna

dla oacient6to ."
pan Arkadiusz Krupirlski powiedzial:,, Panie Przetoodniczqcy Komisji Retuizyjnej, u'

uzasadnieniu sknrgi jest frag,nent, kt6ry mnie zainteresozoat, n mianotoicie ,, podigcie

etoentualnych dalizyih rozsirzygnigt co do spornego ci4gu komunikacyinego ru ;zoietle

orzecnit sqd6u z lat 2009 i 201.2" . Co to mialo znaczyt?"

Radny - Pan fan Fafifiski powiedzial: ,, k'aLda droga ma ciqg komunikacyiny ' ' 

"'Pan Arkadiusz Krupiriski powiedzial: ,, to Pan tak napisal, nie ia."
Radny - Pan Jan Fafiriski powiedzial: ,,ka2da droga, kt6ra nie ma koficu, to ma ciqg

komuiitcacyiny. Komisja nie jest sqdem, miala ustosunkozoat sig, czy skarga jest zasadna, czy

nie. Komisja opierala sil na uchtoale Wojew6dzkiej Rady Nnrodowej'

Pan Arkidiusz Krupi6ski powiedzial: ,,ale ja nie m6uig o skardze. Tylka o tym, co

Pafisttuo napisati ,,podjgcie eznentunlnych dalszych rozstrzygnigi co do spornego 
_ 

ciqgu

komunikacyjnego w luietle orzeczert s4d6to z lat 2009 i 20L2" . Co to minto znaczy6? Kto ma

dokonai tych rozstrzygnig6? "
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Radny - Pan Jan Fafiriski powiedzial: ,, odpozoiem Panu na nastgpnej sesji."
Pan Arkadiusz Krupiriski powiedzial: ,, to ma inne pytanie, teraz jui do Pana
Prnuodniczqcego. Pozoiem szczerze, 2e skoro Paisttpo nie uznaliScie, in jesteicie
zrtprowadzani u blqd, to potoiem szczerze, in zdzizpita mnie Panska urypotoiedl, 2e ta uchtoata
z 1989 roku nie do kofica jest pratuna, bo nie ma zatqcznik6zo, co do przebiegu drogi, map itd.
To jako Rada jesteicie wprowadzani ut bIqd, bo ja takie informacje, zalqczniki, mapy
otrzymujg. Poruotujecie sig na uchzoalg z 1989 roku, zo zzoiqzku z nozoelizacjq ustaztty o

drogach publicznych z 2003 roku, tp 2004 roku Partshoo byli1cie zobozoiqzani urystat do
Zarzqdu Wojezoddztzoa informacjg o drogach, celem nadania tym drogom numerthu.
Potuolujecie sig na to, 2e Zarzqd Dr6g nadnt drogom taki numer. Zaliczenie do kategorii dr6g
gminnych nastgpuje na podstauie uchzuaty Rady Gminy po zaciqgnigciu opinii zutaiciwego
pozoiatu. A toy6cie nie podjgli takiej uchualy. Nie zoiem, coicie dot4czyli, a pouinniScie tak4
uchtonlg podjqt. Pozuolytoanie sig na uchzoaty Wojeur1dzkiej Rady Narodozoej, in droga byta i
jest, jest slabe. Obozoiqrek taki byt podjqi takie uchtoaty. Bo czy droga 185 033 N istnieje
pratunie mam ja i prazunicy uqtplitooici co do tego, le2eli pode jmotttali1cie uchtoaly o
przebiegu dr6g, to u, jakim uchzoalili6cie jq przebiegu, skoro Pan Przezoodnicz4cy nie moie mi
podai, kt6ra to jest droga 185 033 N. UdStW jS toskazat, ale sq dokumenty, ktdre uskazujq,
2e tej drogi nie bylo i nie ma. Zarzqdzajqcy ruchem na tej drodze Starosttoo, jest przez uas
informouane, 2e droga jest. leili prosili6cie o nadanie numerdzt, drodze, to czy podaliScie ten
przebieg? A jeieli podali6cie to laki? To bagno, ta tqlq - to padali1cie? To nie jest
wprou,adzanie u,as u blqd, ie uszystko jest zu porzqdku? M6tpicie, in nie macie map. Macie.
Przy okazji map udato mi sig zttyci4gn4t dtugo66 drogi. Okazuje sig, 2e ma ona 0,5 km. W
zzoiqzku z tym nie mo2e biec, gdziei tam dalej, jak obecnie tuuierdzicie. Wykazujg masg dabrej
zuoli. Przyzna Pan Przezuodniczqcy, ja nie zamierzatem skladai skarg. Przyszedlem ilo uas i
pouiedziatem,2e sq zoyroki z 2009 i 201.2 roku. W uaszym interesie le2y uporzqdkozoante
sytuacji tej drogi. Kt6ra jest fkcj7. Podpouriadntem Wam i Panu Przezuodniczqcemu, co
nale2y zrobii."
Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: ,,odnoinie moje j
tuypotuiedzi, pouiedziatem,2e dla docieklizt ego prarlnikn, brak zatqcznik&o do tej uchzoaty
moze podtoa2at stusznoSt tej ucfuoaty. W tym sensie to pozuiedziatem. Nie dln mnie, bo ja nie
jestem prazonikiem. Chciatem Pana zapytai, czy ut historii calej tej sprauy, zto2yt Pan
ofcjalny wniosek do W6jta Gminy o to o czym dzisiaj muoimy - o zmiang kategoni drogi?"
Pan Arkadiusz Krupitrski powiedzial:, nie 1mialbym zlo2yt takiego uniosku, gdyi to
poutinno byt zrobione z urzgdu. To nie jest moja sprmua. Nie ja zarzqdzam ta drog4-macie
obouiqzek zarzqdu ta drogq."
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial; ,,Pan sig marhoi o pozycjg
tego samorz4du, Rady. Nie zoystqpili|my z takim runioskiem, bo to nie my poruinniSmy. Nie
trtyst4pili1my z tnkim unioskiem, nie podjgliimy takiej uchzoaty i nikt nas za to nie ukarat. A
dziutie siC i to te2 Pnnu potoiedzialem ru pryuatnej rozmozLrie, ie Pnn nie uystgpuje z takim
unioskiem."
Pan Arkadiusz Krupihski powiedzial:, to nie sq moje kompetencje."
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial: -to po co Pan toczy b6j7

Jeinli to nie Paiskie kompetencje i Pafiski interes? Po co to og6le ta spralla. Proszg mnie nre
pos7dzai o be zcze lno6t. "
Pan Arkadiusz Krupifiski powiedzial:, nie chcg pos7dzat Pana o bezczelnoit , nie chcA

tei przytaczac treici naszej rozmolrty telefonicznej, bo bytaby ona niezrgczna, na peutno ne
dla mnie."
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PrzewodniczEcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial.,, nasza rozmoutn
telefoniczna nie byta jakai tam... po ktorej maitbym sig zostydzi1. Bo ja mogg pozut6rzy( to co
pouiedziatem."

Pan Arkadiusz Krupirlski powiedzial,, gdyby byt pan uprzejmy..,,
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, dotyczy mojej sugestii, co
do runiosku. Pouiedziatem Panu, 2e sugerujg panu niech pan zoystqpi i toiioskiim.,,-
Pan Arkadiusz Krupirlski powied,zial;, o tym ,,zo zamian" pamigta pnn czy nie?,,
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, ie ,,u zamian', ?
Pozoiedzialem, je2eli Pan zttllst4pi z takim zunioskiem, kt6ry ograniczatby moiliwoici
sqsiad6w, to 2eby zttystqpil Pan z propozycjq ,,co u znmian". A pan co sugeruje, ie mfiwitem
,,ut mmi,an" ?

Pan Arkadiusz Krupiftski powiedzial:,, nic.."
Przewodnicz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, zu zamian, znaczylo, co
Pan sugeruje, jeieli ta droga m1 byi defnityu,nie zamknigta, co pan ru6zoczas deklaruje
szooim sTsiadom? Nie mam nic do ukrycia z rozmou telefonicznych z panem. Bo je2eli pan

lkle rzeczy sugeruje, to zasugerozuat Pan, 2e moi:e stzoorzg jeszcze dokumenty zpsiecz, kt6re
bgd4 potzoierdmty nasze racje, to Pan powiedziat u rozmotuie telefonicznej.,'
Pan Arkadiusz Krupifrski powiedzial: ,,poroiedzialem, ie 2ailna taka pr6ba sig nie uda, ie
mapy kt6re pokazyzoali1cie sq raz takie raz inne."
Przewodnicz4cy Radny - Pan Madan Ligman powied,zial:,, przychylai4c sig do
r.ans.*ic! uniosk6ttt, pr66b podpotoiadntem panu, co utLtaiam za stuszne, iby pan urykonal,
dzisiaj Pan przytacza takie utryotoiedzi."
Pan Arkadiusz Krupirlski powiedzial: ,,m ja przytaczam...?,,
Przewodniczqcy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,, spotkanie z
Przeuodniczqcym Rady z Panem moie miei mieisce hiko to obecno1ci izoiadk&p. Nie
spotkamy sig nauet na moim dyiurze bez itoiadk6zu.;,
Pan Arkadiusz Krupiftski powiedzia!: ,,co ja takiego pozoiedzialem?',
w6jta Gminy - Pan Edmund Ligman powiedzial.,, ja juz do tego uniosku doszedfum
dazono, 2e spotkanie z Panem Krupirtskim nie mo2e miet'miejsca bei 1zoiadkatu. Natomrast
chcialbym pozoiedzie4 2e na nastgpnej sesji nie ma takiej potrzeby odpozoiadat, jakie dziatania
podeimiemy, jeirli Pan m6ui, in jest samoistnym posindaczem. ja tui miatem prau,o mdatoat
Panu pytania, bo te2 mam jako mieszknniec i mogg pytat to pezonych l<oestiach.,,
Pan Arkadiusz Krupiriski powiedzial: ,, nie rozumie patiskich emocii lranie
Przewodniczqcy
Przewodrricz4cy Radny - Pan Marian Ligman powiedzial:,,ale jn rozumie paiskie
sugestie. Pros4 nie utykonytoai telefundzu na m6j prytoatny numer.,,

Wigcej pytari nie bylo

Ad.12. Zamknigcie obrad.
o godz'14:30 prowadzqcyobrady Przewodniczqcy Rady pan Marian Ligman - wobec
wyczerpania porz4dku obrad - zamkn4t obrady XXXVIsesji zwyczajnej Rady 

-Gminy 
Rybno.

Na tym protok6l zakoriczono.
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